合肥工业大学国际学生个人承诺书

Pledge of “Study in Hefei” Scholarship Fellow

	学生护照姓名

Passport Name
	

	学生中文姓名

Chinese Name 
	

	性别

Gender
	

	学号

Student No.
	

	专业

Field of Study
	


致合肥工业大学
To Hefei University of Technology, Anhui, the People’s Republic of China
本人为此保证书签署人，作为合肥工业大学国际学生，特保证履行以下条款:

I, the undersigned, am an International Student, hereby pledge to fulfill the following articles:
1、在华期间，遵守中国的法律法规，不从事任何危害中国秩序的、与本人来华学习身份不相符的活动。

During my stay in China, I shall abide by the laws and decrees of the Chinese Government, and will not participate in any activities, which are deemed to the social order in China and inappropriate to the capacity as a scholar or student.
2、本人将对自己的言行负责，并独立处理由此引起的任何问题；
I will be responsible for myself and independently handle any issue on trouble resulting from my behavior (action, verbal, etc.);
3、在学期间，遵守学校的校规校纪，全力投入学习和研究工作，尊重学校的教学安排。

During my study in China, I shall observe the rules and regulations of the university, and will concentrate on my studies and researches, and will following the teaching programs made by the university.

4、承担支付本人可能在合肥引起的任何债务责任；
   To accept responsibility for payment of any debts I might incur in Hefei;

5、在肥学习期间,本人不会非法就业；

I pledge I do not do full-time or part-time jobs with salary in entire duration of study in Hefei；
6、在学习期间，积极参与学校组织的相关活动；
   Actively participate in the related activities organized by Hefei University of Technology in entire duration of study in Hefei；
7、如若判定本人有下列情况，则本人将负全责并放弃申请任何奖学金的机会：

If I am judged as any of the followings, I am responsible for it and give up any opportunities of applying scholarship :
本人违反中国的法律和学校的规定；

       I violate Chinese Law and University Regulations;
2）本人违反了此保证书中的任何条款；

  I violate any article of this pledge;
3）本人受到大学纪律处分，或被认定没有取得学术成就的希望（如本人的主修科目未能达到令人满意的水平）。
3）I am subject to disciplinary action by the university or found no prospect of academic attainment (e.g., failure to achieve a satisfactory level in my major subjects).
本人签名: ________________________________ ___ 
Signature: _____________________________________



日期：

Date:       
